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Měsíčník - 7 Kč - Vydává město Mimoň

Páni, už je tady zase červen a máme poma-
lu polovinu roku v nenávratnu. Jediní, kdo 
mají radost, že to tak uteklo, jsou zajisté 
studenti a školáci, protože prázdniny jsou 
na dosah ruky. Jediná nepříjemná překážka 

před sladkými dny volna je výsledný sled známek na vysvěd-
čení. Takže přeji všem studujícím, aby se jim v závěrečném 
fi niši zadařilo a skóre bylo co nejlepší.
Na městě také fi nišujeme. Uvedli jsme do činnosti podstatnou 
část letošního rozpočtu a připravujeme demoliční výměr na 
zbourání objektů velkochovu prasat. Byla ukončena rekon-
strukce spojovací uličky mezi Křížovou a Pražskou, Růžová 
a Komenského. Do Komenského se ještě vrátíme po ukončení 
rekonstrukce Nádražní, protože z důvodu vedení objížďky po 
Jiráskově ulici, nebylo možné dokončit napojení Komenského 
na Jiráskovu. Ukončena byla i oprava přístupové komunikace 
ke COOPu na horním sídlišti. Začal se dláždit chodník na „So-
kolku“. Naopak bylo ukončeno dláždění chodníku mezi novou 
a starou školou a u schodů pod Křížovou ulicí. Zdárně také pro-
bíhá čištění dlažby od asfaltového potahu na Náměstí 1. máje.
A když jsem se v úvodu zmínil o vepříně, tak jednu informaci, 
kterou se od pana Krále asi nedozvíte. Nprap. Petr Král, jako 
člen zastupitelstva města, podal na OSZ Česká Lípa oznámení 

na členy Rady města Mimoň, pro podezření z trestného činu 
porušení povinnosti při správě cizího majetku, ke kterému 
mělo dojít v souvislosti s koupí areálu bývalého vepřína v Mi-
moni. Nebudu tady citovat obsah podání ani průběh vyšetřová-
ní, které je popsané na pěti stranách formátu A4, jenom budu 
citovat tu podstatnou část Usnesení. A to, že podle ustanovení 
§ 159 a) odst.1 trestního řádu se odkládá trestní věc pro pode-
zření ze spáchání přečinu porušení povinnosti při správě cizího 
majetku podle § 220/1 trestního zákoníku, kterého jsme se měli 
dopustit. Provedeným šetřením bylo zjištěno, že účast ve výbě-
rovém řízení prodeje uvedeného areálu se město účastnilo na 
základě usnesení schváleného Zastupitelstvem města Mimoň, 
které schválilo i úvěrový rámec. Schválení proběhlo na základě 
vypracovaných důvodových zpráv, které seznámily zastupitele 
s důvody a potřebami koupě areálu a hodnotou areálu určeného 
znaleckými posudky. Takový postup pak odpovídá i metodic-
kým doporučením k činnosti územních samosprávných celků 
Ministerstva vnitra České republiky č.72. Celý proces byl pak 
podroben kontrole ze strany Krajského úřadu Libereckého kra-
je, kde nebyly zjištěny žádné nedostatky. Co dodat? Jen spousta 
zbytečné práce, kterou muselo vykonat značné množství lidí na 
základě divokých snů jednoho zastupitele.

František Kaiser, starosta města                 

OKÉNKO STAROSTY

Na jaře se začalo opravovat spousta chodníků a komunikací. 
Jeden z nich je chodník Sokolská x Jiráskova

Informace z Mimoně a okolí
pravidelně v našem vysílání
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Ohlédnutí za rokem 2017
(Výňatek z výroční zprávy odboru rozvoje města)
Hlavní činností odboru rozvoje města Mimoň je příprava a re-
alizace zejména investičních akcí. Další významnou činností 
je příprava žádostí o dotaci včetně jejich administrace, a to jak 
z národních zdrojů, tak z evropských fondů. Činnost odbor 
vykonává téměř u všech akcí, kde je město Mimoň investorem 
nebo žadatelem o dotaci. K tomu patří rovněž i dohled nad 
realizací těchto akcí po technické stránce. Úzce spolupracuje 
s referentem veřejných zakázek a veřejných komunikací při 
jejich přípravě a realizaci. 

Komunikace, chodníky a parkoviště  
V loňském roce probíhala investiční příprava a realizace no-
vých chodníků, komunikací a parkovacích ploch. Jednání se 
v některých případech protahují i v souvislosti se změnami, 
které nám přináší novela stavebního zákona, kdy se přesouvají 
některé kompetence na jiné stavební úřady. 
Některé tyto stavby mají možnost získání podpory z dotač-
ního titulu SFDI nebo z evropských dotací, ale jejich získání 
není jednoduché vzhledem k podmínkám a kritériím dotač-
ních titulů. 
Chodníky:
V letošním roce (2017) proběhla realizace chodníků, které 
již byly projekčně zajištěny a proběhlo i výběrové řízení na 
dodavatele. Jedná se chodník podél sportoviště na Sídlišti 
pod Ralskem (včetně veřejného osvětlení), chodník Svébořic-
ká (rozšíření). Zároveň se připravuje dokumentace pro další 
chodníky, zejména chodník se schodištěm u Družby. Pro tento 
chodník je zpracována projektová dokumentace a v současné 
době zajišťujeme vydání územního rozhodnutí i stavebního 
povolení. Realizace ostatních chodníků je závislá na konečné 
podobě rozpočtu města na rok 2018. 
Humanizace Nádražní ulice:
Ve spolupráci s SVS a.s. se připravila projektová dokumenta-
ce na realizaci humanizace Nádražní ulice. SVS provede kom-
pletní výměnu vodovodního a kanalizačního řádu v celé délce 
trasy. Pro tyto práce bude nutné vykácet stávající zeleň (bude 
osazena nová), která leží na stávajícím vodovodním řádu. Po 
dokončení prací SVS bude následovat úprava chodníků a po-
vrchů komunikace, včetně parkovacích míst a osazení nové 
zeleně. Práce budou rozděleny na dva úseky, spodní část 
a horní část, tak aby bylo možné zachovat dopravní obslužnost 
v této lokalitě. Práce budou zahájeny v březnu 2018, nejprve 
ve spodním úseku Nádražní ulice (od křižovatky s Mírovou 
ulicí až ke křižovatce s Jiráskovou ulicí, a v roce 2019 budou 
pokračovat v horním úseku Nádražní ulice směrem k nádra-
ží. Je již zajištěno územní rozhodnutí a momentálně probíhá 
stavební řízení. Následně bude vyhlášeno výběrové řízení na 
dodavatele prací. 
Další projekčně rozpracované akce:
Nový přechod v ulici Žitavská u autobusové zastávky
Rozšíření komunikace Zahradní
Rekonstrukce komunikace a parkoviště Vranov (Julinka)
Přeložka komunikace II/268 (II/270) – obchvat města 

Bytový fond
Rekonstrukce fasády a zateplení bytového domu Letná 
255,256:
V letošním roce se nám podařilo zajistit dotaci na tuto akci 
a zároveň ji realizovat. Výběrovým řízením byl vybrán doda-
vatel a práce byly ke konci roku dokončeny. V průběhu prací 
však byl zjištěn velmi špatný stav střechy objektu a proto bylo 
rozhodnuto, že v letošním roce 2018 dojde i k opravě střešního 
pláště.
Snížení energetické náročnosti bytového domu U Nemocnice 
543,544:
Koncem roku 2017 se nám podařilo zajistit dotaci i na tuto akci 
a její realizaci plánujeme na letošní rok. Připravujeme výbě-
rové řízení na dodavatele, vlastní práce by měly být zahájeny 
v polovině roku 2018.
Oprava fasády a zateplení bytového domu Okružní 529:
V loňském roce 2017 jsme provedli výběrové řízení na doda-
vatele a v roce letošním budeme zakázku realizovat. Oproti pů-
vodní projektové dokumentaci jsme museli opravit rozsah po-
škození staré fasády, kdy je již nutné její kompletní odstranění.
Rekonstrukce bytových domů Hvězdovská 141, 142, 374:
V loňském roce jsme provedli výběrové řízení na projektanta, se 
kterým spolupracujeme na dokončení projektových prací včetně 
dodatečně požadovaných některých změn, např, změna způso-
bu vytápění a úprava podkroví. Po dokončení těchto prací bude 
možno uvažovat o postupné realizaci navržených úprav.

Kulturní památky 
Péče o kulturní památky ve městě Mimoň je záležitostí dvou 
odborů, a to odboru kultury, který zajišťuje jejich evidenci 
a našeho odboru, který zajišťuje restaurování a opravy pamá-
tek v majetku města. 
Prameniště v Zámeckém parku
Jedná se o studánku s prameništěm, která byla osazena  
v 18. st. drobnou budovou, která byla věrnou kopií pramene 
„Geronstere“ v lázních Spa v Belgii. V roce 2014 nechal odbor 
rozvoje zpracovat restaurátorský záměr a v roce 2015 podal 
žádost o dotaci na obnovu této památky z Ministerstva Kultury 
ČR prostřednictvím obcí s rozšířenou působností. Celkové ná-
klady na obnovu činí 567 200 Kč vč. DPH. Na jednotlivé etapy 
restaurátorských prací, rozložené do 4 let, se nám dařilo zajistit 
dotace. V roce 2015 byla realizována první etapa obnovy, která 
spočívala v rozebrání, odvozu do ateliéru a provedení prvních 
čistících prací. V dalších letech se již pracovalo na obnově této 
drobné památky v ateliéru, v roce 2018 se plánuje dokončení 
včetně provedení nového základu a zpětné osazení. 
Socha sv. Vavřince:
Socha sv. Vavřince je jednou z posledních soch na kostelním 
vrchu, která čekala na svoji opravu. Restaurátorské práce byly 
dokončeny a pracovalo se na opravě soklu a základu, aby so-
cha mohla být bezpečně usazena. Vše se nakonec podařilo 
a zrestaurovaná socha sv. Vavřince je zpět na svém místě. Část 
prací byla hrazena z Dotačního fondu Libereckého kraje.
Oprava ohradní zdi zámeckého parku:
V roce 2017 byla dokončena oprava ohradní zdi v jižní části 
u Zámeckého rybníka. Zároveň jsme projednávali s památkáři 
další úsek a to pod bývalým letním kinem a směrem ke Družbě 
a BD Mimóza.  

...pokračování na další straně.
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Ostatní realizované a připravované akce 
Sídliště Letná:
V roce 2015 na sídlišti Letná došlo k výstavbě nových parko-
vacích ploch, a to u bytových domů čp. 246–247 a čp. 230-
235. Realizací těchto dvou staveb došlo k zahájení obnovy 
parteru sídliště Letná, který je zaměřen na obnovu povrchů 
chodníků, komunikací, zeleně, zvýšení počtu parkovacích 
míst, zlepšení průjezdu sídlištěm a zvýšení bezpečnosti 
ostatních účastníků silničního provozu hlavně chodců. Ke 
konci roku 2016 bylo rozhodnuto, že pro celé sídliště Letná 
bude zpracována studie na regeneraci celého sídliště, neboť 
dotační program na regeneraci sídlišť byl prodloužen a roz-
šířil se i na sídliště tvořená zděnými bytovými domy. ORM 
se proto soustředí na možnost získání dotace. Bylo prove-
deno výběrové řízení na projektanta a začíná se pracovat 
na studii regenerace, která by měla navazovat na předchozí 
záměry – parkovací plochy Letná a příjezd na sídliště.
Vodovod a kanalizace kasárna
V roce 2016 byla zrealizována I. etapa vybudování nové-
ho kanalizačního a vodovodního řádu v prostoru bývalých 
kasáren. V r. 2017 pak byla celá akce dokončena II. etapou 
a v současné době je požádáno o kolaudaci, tak aby bylo 
možno tyto sítě předat do užívání. 
Domov důchodců:
V roce 2017 byly zahájeny přípravné práce na rekonstrukci 
vytápění. Stávající topení již nevyhovuje a neumožňuje ani 
regulaci celého topného systému. Připravujeme výběrové 
řízení na dodavatele s plánovanou realizací v době léta, kdy 
se netopí. Současně s tím se připravují stavební úpravy ce-
lého objektu v souvislosti se zlepšením požárně bezpečnost-
ního řešení, neboť současný stav již neodpovídá platným 
předpisům. Tyto úpravy budou rozděleny na několik etap 
tak, aby provoz domova důchodců bylo možné zachovat 
a zároveň byla zajištěna bezpečnost jeho klientů.
ZŠ pod Ralskem – rekonstrukce pavilonů Luční 530 a 653
V souvislosti s provedenou kontrolou technického stavu 
objektu v roce 2014 bylo rozhodnuto, že je nutné připravit 
komplexní projekt rekonstrukce objektu jako celku včetně 
zateplení fasády, výměny oken a rekonstrukce střešního 
pláště. Z tohoto důvodu byla vyhotovena změna projektové 
dokumentace, která řeší oproti původní dokumentaci i ven-
kovní prostranství, zřízení centrálních šaten a kompletní za-
teplení i sousedního objektu Luční čp. 653 a stavební úpra-
vy ve školní družině a  jednotlivých třídách včetně vnitřního 
vybavení. V pavilonu Luční 530 je 8 tříd a v další části  
2 třídy družiny. Na konci roku se konalo výběrové řízení na 
dodavatele stavby, které je již uzavřené. Celkové náklady 
na realizaci klesly na 19,5 mil. Kč, z původně plánovaných  
25 mil. Kč. Na počátku roku 2017 byla podána žádost o do-
taci na MF, která byla schválena, a město obdrželo dota-
ci ve výši 12,2 mil. Kč. Realizace byla naplánovaná tak, 

aby nenarušila chod školy, tj. od května do konce listopadu 
2017. Nejvíce prací na vnitřních úpravách probíhalo v ob-
dobí letních prázdnin, od září měly děti nastoupit již do zre-
konstruovaných tříd, což se nám úplně nepodařilo, zejména 
v září při otevření školy. Tato akce byla velmi náročná na 
organizaci a koordinaci s chodem školy, nicméně práce byly 
ukončeny v termínu a stavba byla zkolaudována. V průběhu 
stavby jsme museli řešit hodně problémů, které vyvstaly při 
odkrytí některých zakrytých konstrukcí a společně s projek-
tantem a dodavatelem prací je za chodu vyhodnotit a zrea-
lizovat. 
Lužická 102 – Turistické informační centrum a depozitář 
muzea
Pokračuje se v přípravách výstavby multifunkčního objek-
tu, který by měl doplnit areál Božího hrobu a muzea v Mi-
moni. Náplní objektu by měl být zejména depozitář muzea 
a informační centrum. Současně by zde měl vzniknout i ka-
pacitní přednáškový sál a venkovní expozice muzea. V roce 
2016 bylo realizováno zadávací řízení, kterým byl vybrán 
zhotovitel třístupňové dokumentace (studie, dokumentace 
k územnímu a stavebnímu řízení). Zároveň probíhají také 
jednání s partnerským městem Zlatoryja o přeshraniční spo-
lupráci na tomto projektu a možnosti financování z evrop-
ských fondů. Byla již podána žádost o dotaci z evropských 
fondů na společný projekt obou měst, která zatím nebyla 
vyřízena. V současné době probíhá územní řízení a násled-
ně proběhne i stavební povolení. 
Modernizace koupaliště:
Rada města a následně Zastupitelstvo města rozhodlo 
o tom, že vybudování nového koupaliště bude prozatím po-
zastaveno pro příliš vysoké pořizovací náklady, a že bude 
provedena obnova stávajícího koupaliště spočívající v jeho 
odbahnění a následně vyrovnání dna novým pískem. Došlo 
k částečnému zvednutí dna, aby bylo možné jeho snadnější 
vypouštění a častější čištění.
Krom toho byl do modernizace koupaliště zahrnut i objekt 
bývalé diskotéky, který město odkoupilo. Po konzultaci 
s hygienou byl vypracován návrh na jeho částečné využití 
a to vybudování hygienického zázemí pro návštěvníky kou-
paliště, což se povedlo realizovat. Část objektu byla prona-
jata pro účely zajištění občerstvení na koupališti. Zbývající 
nevyužitá část objektu slouží prozatím jako skladové pro-
story. 
Všechny tyto úpravy byly prováděny s cílem zprovoznit 
koupaliště pro léto r. 2017. Toto se podařilo a myslíme si, 
že mimoňská veřejnost to přijala kladně a sezóna se vcelku 
vydařila. Pro další rok je počítáno s dalšími vylepšeními, 
zejména venkovních prostor.
Zámecký park a Zámecký rybník
Po několika úspěšných i neúspěšných pokusech o získání     

...pokračování na další straně
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 dotace na revitalizaci Zámeckého rybníka se v průběhu let 
2015 - 2017 provedla kompletní aktualizace projektové do-
kumentace tak, aby byla v souladu s požadavky vedení měs-
ta a současně s požadavky památkářů a životního prostředí. 
Nové technické řešení spočívá v provedení utěsnění hlavní 
hráze pomocí bentonitových rohoží a ostatních hrází buď 
svahováním anebo zatlučením dřevěných dubových kůlů. 
Byly podány dvě žádosti o dotaci na MZe  a OPŽP, které 
byly nakonec schváleny. Ke konci roku bylo rozhodnuto, že 
se provede odstranění rákosu a odstranění jeho kořenové-
ho balu financovaných z vlastních zdrojů města. Tyto práce 
jsou zároveň přípravou na hlavní celkovou revitalizaci. Fir-
ma vybraná na základě výběrového řízení již práce proved-
la. Aktuálně probíhá VŘ na dodavatele hlavních prací, je 
však velmi administrativně a časově náročné zkoordinovat 
a zrealizovat požadavky poskytovatelů dotace a termín rea-
lizace se tak posunul na letošní rok.
Zřízení MKDS v Mimoni:
Pokračuje se dále v realizaci městského kamerového do-
hledového systému s podporou dotací z Programu prevence 
kriminality v gesci MVČR. V minulých letech bylo již cel-
kem nainstalováno 11 kamer a plánuje se pokračování až 
k cílovému stavu počtu 20 kamer.
Ve spolupráci s Městkou policií a Policií ČR byly vytipo-
vány lokality, kde měly být stálé dohledové body. V rámci 
žádosti o dotaci bylo také zahrnuto zřízení dvou monitoro-
vacích pracovišť tak, aby byla splněna jedna ze základních 
podmínek provozu kamerového systému tj. zajištění 24 h 
služby nad dohledem. Jedno pracoviště je zřízeno v rámci 
MěPo a druhé na služebně PČR. 
Technologicky je kamerový systém na velmi vysoké úrovni. 
Kamery jsou v tzv. FULL HD rozlišení a pevné kamery jsou 
vybaveny softwarem na čtení RZ vozidel. Samozřejmostí je 
IR přisvícení pro noční záběry. Ovládání kamerového systé-
mu je intuitivní a velmi jednoduché. 
Cyklostezka Mimoň koupaliště – Srní potok:
Koncem roku 2016 proběhlo výběrové řízení na dodavatele 
prací na realizaci tohoto úseku. Bylo požádáno o dotaci na 
SFDI, které však tuto žádost zamítlo pro drobné nesrovna-
losti v projektové dokumentaci. V lednu 2017 byla podána 
žádost nová, již upravená, a tato již byla schválená a město 
obdrželo rozhodnutí o poskytnutí dotace na realizaci zakáz-
ky. Při přípravě se vyskytly některé nejasnosti a nesrovna-
losti, které se nám v průběhu roku podařilo odstranit a nyní 
je možné zahájit vlastní stavební práce. V zimním období 
je naplánováno odstranění stromů a křovin a na jaře pak 
začnou zemní práce. 
Cyklostezka Mimoň Potoční – Ploužnice:
Probíhají přípravné práce na studii této trasy a práce na změ-
nách územního plánu pro tuto trasu. Připravuje se výběrové ří-
zení na projektanta, který by zajistil kompletní dokumentaci ve 
všech stupních řízení. Tímto posledním úsekem dojde ke kom-
pletaci projektu cyklomagistrály Ploučnice v katastru Mimoně. 

Letní kino:
Rada města a následně Zastupitelstvo rozhodlo o likvidaci 
celého areálu bývalého letního kina a kompletním odstraně-
ní jeho oplocení. Záměrem je propojit tento areál se zámec-
kým parkem. Práce na likvidaci již byly dokončeny a mo-
mentálně zbývá dokončit demontáž části oplocení spojenou 
se zámeckou zdí, která bude letos provedena. (viz zámecká 
ohradní zeď)
Bezbariérovost úřadu:
Byl připraven projekt na bezbariérový přístup do budovy 
č.p.181, kde se nachází sociální odbor včetně bezbariérové 
trasy a výtahu v budově. Jsou v tom také zahrnuty úpravy 
dvora MěÚ. Je v plánu podání žádosti o dotaci a provedení 
části prací v roce 2018.

Závěrem:
Složení pracovníků odboru se daří stabilizovat a věříme, že 
tento stav bude trvat i nadále. Největší úskalí v činnosti od-
boru je velmi náročná administrativa všech úkonů, zejmé-
na stavebních povolovacích procesů a dotačních žádostí. 
Je vcelku běžné, že realizace stavebních prací trvá kratší 
dobu, než její příprava (projekt a povolení). Bohužel nám 
tyto problémy způsobují i změny v oblasti zákonů, zejména 
novela stavebního zákona.
V roce 2017 Odbor rozvoje města připravoval nebo realizo-
val celkem přes 36 investičních akcí a podal přes 16 žádostí 
o dotaci pro město. Nepodařilo se úplně vše, tak jak bychom 
si představovali, ale přesto si myslíme, že se podařilo hodně 
úkolů splnit, čímž došlo ke zvelebení dalších částí města 
Mimoně.

Přehled realizovaných investičních akcí v tis. Kč:
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Jak to bylo s toxickou skládkou, jak 
rybník zas nebude a jak náš nejlepší 
úředník musel vrátit byt Mimoňské 
komunální a.s.
V minulém článku pana místostarosty jsem se dozvěděl, že jej 
zajímá pokračování o skládce toxických odpadů, protože jsem 
podle něj vyvolal v Mimoni jen hysterii a nepočkal jsem na 
rozhodnutí rady. Z těchto důvodů jsem se tedy rozhodl, že celé 
Mimoni vysvětlím a zveřejním dokumenty o tom, co tam přes-
ně mělo být a jak, kdo, o tom hlasoval.  
Celá věc se totiž začala realizovat již před dvěma lety a to tím, 
že jedna firma požádala o stanovisko město Mimoň k dekon-
taminační stanici pro biodegradaci kontaminovaných od-
padů (jednalo se o čištění štěrků od ropných látek), která se 
měla postavit v bývalé bioplynce v areálu prasečáku. Upozor-
ňoval jsem na to na dubnovém zastupitelstvu v roce 2016, kde 
mi to vedení města potvrdilo a velmi ho zajímalo, kde jsem to 
zjistil (zřejmě je to důležité). Také jsem jim sdělil, že by město 
mělo být proti, protože se zvedne nákladní doprava ve městě. 
Následně tedy rada rozhodla, dne 25. 4. 2016, že s tímto zámě-
rem nesouhlasí - z důvodu významného dopravního zatížení 
města při nárazových maximálních intenzitách těžké nákladní 
dopravy. Myslel jsem si tedy, že naši radní dostali rozum a vše 
je vyřešené, ale to jsem se mýlil, protože dne 25. 7. 2016 na mi-
mořádné radě po předložení akustické studie firmou, která žá-
dala o dekontaminační stanici, bylo vše v pořádku a rada tedy 
souhlasila se záměrem vybudování „Provozovny Mimoň, de-
kontaminační plocha pro biodegradaci nebezpečných od-
padů“ a dala celé akci zelenou. A všimněte si najednou změny 
názvu! Nejdříve to byly kontaminované odpady a nyní to jsou 
již nebezpečné odpady. Jednalo se asi o 10 000 tun odpadu roč-
ně. Je také s podivem, že o tomto důležitém záměru rozhodla 
rada a vůbec o tom nerozhodovalo zastupitelstvo!
Poté jsem si začal celou věc hlídat a dozvěděl jsem se, že ve-
dení města dalo za úkol vypracovat studii na třídírnu odpadů 
v bývalém areálu prasečáku, s níž jsem na únorovém zastu-
pitelstvu 2017 konfrontoval pana místostarostu, kterého opět 
zajímalo, jak jsem to zjistil. Tato třídírna odpadů zahrno-
vala celý Liberecký kraj, a i Středočeský kraj a do města 
se měl svážet odpad z těchto krajů, protože dle vedení města 
bude končit skládkování a odpad se bude muset odvážet do li-
berecké spalovny. Celou dobu jsem tušil, že něco není v pořád-
ku a následně jsem se dozvěděl, že firma, které vedení města 
povolilo dekontaminaci nebezpečných odpadů (nechápu proč, 
co z toho město mělo), požádala o rozšíření integrovaného po-
volení na třídění odpadů z 10 000 tun na 80 000 tun a pan Ing. 
Baloun za toto velmi lobuje na stavebním úřadě. Také jsem se 
dozvěděl, že se zde mají skladovat toxické látky a má zde pro-
bíhat jejich zpracování, a to převážně z tekutého stavu (v této 
třídírně se mělo zpracovávat 25 000 tun tekutého odpadu). 
Nejdříve jsem nechtěl věc zveřejňovat a chtěl jsem počkat, jak 
to vyřeší rada, ale došlo mi, že této firmě již jednou rada vše 
schválila a to bez vědomí zastupitelů a občanů a tak jsem vše 
zveřejnil a jak napsal pan místostarosta, vyvolal jsem ve měs-
tě paniku. Byl jsem napaden panem Ing. Balounem a panem  
Ing. Schleierem, že straším lidi, že se zde neměl žádný toxický 

odpad zpracovávat, a starosta nám sdělil, že o ničem neví a že 
by to muselo rozhodnout zastupitelstvo. Následně tedy rada 
celou věc zamítla, protože musela, jinak by ji lidi asi zlynčo-
vali. Já jsem si pak prostudoval celý bod k této věci a zjistil od 
pana Ing. Tadlíka (v jeho psané zprávě), že se zde měly zpraco-
vávat nebezpečné látky a těžké kovy, a to hlavně z kapalného 
znečištění, přesně jak jsem napsal ve svém prvním článku o to-
xické skládce. Jen pro občany, těžké kovy jsou chrom, kobalt, 
nikl, měď, zinek, arsen, selen, stříbro, antimon, rtuť, thalium 
a olovo a tyto kovy ve větším či menším množství mohou mít 
při dlouhodobém vystavení karcinogenní účinky či poškozo-
vat nervovou a oběhovou soustavu, jinak řečeno jsou toxické. 
Při hlasování rady pan starosta celou věc obhajoval, protože to 
zaměstná 20 lidí a zdržel se hlasování, místo aby byl proti této 
toxické skládce.
Pokud se tedy podíváte na všechna vyjádření vedení města, 
ve všem lhali - že zde nebude nic toxického a že o tom bude 
rozhodovat zastupitelstvo. Na dubnovém zastupitelstvu 2018 
se opět projednávala jiná třídírna odpadů a pan starosta to opět 
obhajoval a dokonce hlasoval pro tuto třídírnu, která měla být 
po pravé straně směrem na Doksy a za kolejemi (to by mě za-
jímalo, co z toho město zase mělo mít). Co myslíte vy, občané, 
opravdu jsem se unáhlil a udělal jsem zbytečně paniku nebo to 
spíš vypadá, že na tom vedení města již bylo dohodnuto?
Teď jen ve stručnosti k našemu slavnému rybníku a jak sli-
bovalo vedení, že se začne stavět. No nezačne, protože jsme 
vrátili dotaci a nebudeme ji čerpat, protože někdo jaksi zkazil 
projekt a spočítal špatně kůly v hrázi o 681 kusů a tak se vede-
ní města rozhodlo zrušit zakázku a žádat o novou dotaci. A tak 
se, milí občané, začněte modlit, aby nám ji dali (již potřetí) 
a mohli jsme třeba opravdu letos začít ten rybník dělat (roz-
hodne se někdy v červnu či červenci). Jinak projekt na rybník 
stál celkem už cca 700 000 Kč.
Také jsem se hrozně pobavil, když jsem asi před měsícem vy-
pustil na úřadě, že náš bývalý úředník pan Škubal (oceněný ce-
nou města Mimoně a kandidát na starostu za SOS – strana pana 
Ing. Balouna, ale třeba je již zase všechno jinak) vůbec ve městě 
nebydlí a v jeho služebním bytě bydlí někdo jiný. Místostarosta 
prý následně chodil po úřadě a vykřikoval, že z jeho bytu nebude 
dělat politické téma a náš nejlepší úředník tedy byt musel vrátit. 
Nevím tedy, kde má trvalé bydliště, asi na Mírové 120 v Mimo-
ni, ale vím, že není žádná náplava (jak o něm psal pan starosta), 
protože náplava by zde alespoň musela bydlet.  On zde nikdy 
nebydlel a jen si zde nechal trvalé bydliště kvůli volbám.  
Jinak se musím ještě vyjádřit k napadání mé osoby panem  
Ing. Balounem. Tak tedy, pane Baloune, opravdu jsem policis-
tou (pro vás to je asi sprosté slovo), Mimoňský zpravodaj jsem 
nedegradoval na sociální síť, protože to jste udělali vy a redakč-
ní rada, když člen redakční rady vydal článek jako anonym a od-
mítli jste mi sdělit, kdo byl autorem, abych na něj mohl správně 
reagovat.  K tomu, jak jsem stáhnul článek o mimoňských hasi-
čích vám jen sdělím, že jsem se na tom dohodl s Jardou Plívou, 
protože by se dle našeho názoru neměli hádat hasiči a policis-
ti veřejně. My jsme si totiž sedli a komunikovali jsme spolu, 
i když podle vás s nikým nekomunikuju. Také nechápu, proč 
sem dáváte odkazy, jak dopadlo nějaké insolvenční řízení, místo 
toho, abyste všem odpověděl, proč jste nikomu nedal znalecký 
posudek ohledně prasečáku.

...pokračování na další straně
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Na to, že nechcete vysvětlit, proč jste měl živnost na pro-
jekty a studie od roku 2009, jsem si již zvykl. Nejvíc jste mě 
ale pobavil, když jste prohlásil, že jsem nechtěl referendum 
a děkujete za něj panu starostovi a zastupitelům. Dobře víte, že 
jsem na zastupitelstvu navrhl, že z územního plánu vyjmeme 
průtah a já pak nechám zrušit referendum, aby město ušetřilo 
150 000 Kč, protože v tu chvíli již bude bezpředmětné. Vy jste 
s tím nesouhlasili a odsouhlasilo se referendum a taky dobře 
víte, že kdybyste to zamítli, podal bych žalobu k občanskému 
soudu a ten by vám to nařídil předběžným opatřením. Prosím 
vás, již nevytrhujte jen části věcí a říkejte pravdu.

Na závěr bych chtěl všem kandidátům za Mimoňskou obrodu 
a SOS sdělit, že pokud jsou na těchto kandidátkách, podporují 
třídírny toxických či jiných odpadů na území města, pronájmy 
bytů načerno, průtahy, benzínky ve středu města, pochybná 
výběrová řízení, bezpečnostní agentury a zamlčování pravdy.  
P.S.: Milí občané, protože vedení města neustále tvrdí, že ne-
mluvím pravdu, dal jsem všechny dokumenty ohledně tří-
dírny toxických odpadů na internet, abyste se o tom pře-
svědčili na vlastní oči.

Petr Král

Co jsou fakta a co jsou konstrukce 
chorého mozku
Územní plán města je jediným nástrojem, kterým může sa-
mospráva ovlivňovat způsob využití pozemků a podmínky 
prostorového uspořádání. Pokud samospráva vydá k podni-
katelskému záměru, který je v souladu s územním plánem, 
negativní stanovisko, pak pouze jako jeden z účastníků le-
gislativního procesu a následně vedených správních řízení. 
Vyjádření města jsou případným podkladem pro orgány 
státní správy, které to zohledňují v podmínkách svých roz-
hodnutí.   
Firma ŽSD a.s. Modřice koupila areál bývalé bioplynové 
stanice s cílem zde zřídit provozovnu odpadového hospo-
dářství, dekontaminační plochu pro biodegradaci kontami-
novaných odpadů a ke zřízení recyklační deponie demolič-
ního odpadu z výstavby a rekonstrukce železničních svršků 
koridorů z Libereckého, Středočeského a Ústeckého kraje 
s max. množstvím odpadů na vstupu 10 000 t/rok. Tento zá-
měr je v souladu s platným zněním Územního plánu Mimoň, 
což společnosti ŽSD potvrdil i náš stavební úřad. 
Rada v dubnu 2016 vydala nesouhlas s podnikatelským zá-
měrem a specifikovala oblasti, kde vidí jeho rizika. Na zákla-
dě toho společnost ŽSD zadala dopravní studii, akustickou 
studii, rozptylovou studii a odbornou studii na problematiku 
ovzduší. Vedle těchto studií provedl ze zákona Krajský úřad 
Libereckého kraje tzv. zjišťovací řízení, v rámci, kterého 
se rozhoduje, zda záměr bude podroben podrobnému posu-
zování vlivů na životní prostředí, tzv. EIA. V rámci něho 
Odbor životního prostředí Libereckého kraje vzal v úvahu 
vyjádření Krajské hygienické stanice, České inspekce život-
ního prostředí z hlediska ochrany ovzduší, ochrany vod, od-
padového hospodářství a ochrany přírody. Dále nesouhlasné 
stanovisko Města Mimoň z důvodu zejména významného 
dopravního zatížení při nárazových maximálních intenzi-
tách těžké nákladní dopravy. Dále odboru životního prostře-
dí MěÚ Česká Lípa.  
Oznámení o zjišťovacím řízení bylo zveřejněno koncem 
března 2016 a každý k němu mohl dát své námitky. Námitku 
podal pouze občan pan Jaromír Mayer. Na základě vyhod-
nocení výše uvedených materiálů vydal 10. 5. 2016 Krajský 

úřad Libereckého kraje rozhodnutí, že záměr „Provozovna 
Mimoň, dekontaminační plocha pro biodegradaci kontami-
novaných odpadů“ nemá významný vliv na životní prostře-
dí a nebude posuzován podle zákona. Následně Rada města 
v červenci 2016 vydala souhlasné stanovisko a vzala na vě-
domí, že v této věci bylo zahájeno Krajským úřadem odbo-
rem životního prostředí správní řízení. Jeho výsledkem je 
integrované povolení, které vydal Krajský úřad Liberecké-
ho kraje v prosinci 2016. Biodegradační plocha se postupně 
zaplňuje, je zatím využita cca z 25 % a slouží především 
k aktivitám firmy ve Středočeském kraji. Doprava probíhá 
po silnici II/270 od Doks. 
V červnu 2017 firma ŽSD přišla se zájemcem o část jejich 
areálu firmou SUEZ, která sondovala, kam umístit svůj zá-
měr na nakládání s odpady. Při tomto jednání nám neofici-
álně předala projektovou studii Logistické centrum Mimoň. 
Měla v záměru městu ji poslat oficiálně. Studii jsem předal 
vedoucímu stavebního úřadu Ing. Tadlíkovi, aby k ní zpra-
coval stanovisko jako součást důvodové zprávy pro jednání 
Rady města. V červnu 2017 Rada záměr projednala a vyda-
la negativní stanovisko se zdůvodněním. Firma na základě 
toho umístila svůj provoz do Srní u České Lípy. Jaký smysl 
má rozpitvávání něčeho, co nebylo a není?
Pan Král účelově vytváří neskutečné konstrukce, které 
vznikají v mozku člověka, který je zahlcen neskutečnou ne-
návistí. „Slídí“ po městském úřadu, nepočká na vyjádření 
rady, nekomunikuje v dané věci s radními, neseznámí se 
se všemi fakty, straší veřejnost toxickou skládkou, vytváří 
nehorázné lži o mém nátlaku na stavení úřad, soustřeďuje 
se na osobní napadání, atd. Je to jeho dlouhodobě vedená 
předvolební taktika, stejně jako trestní oznámení, kterými se 
chlubí. Je to věcí jeho a těch, komu takový přístup nevadí. 
Názor na to, co jsou fakta a co účelové konstrukce, si udělá 
každý sám. 
Důležitou otázkou je, kdo a s kým bude po následujících 
komunálních volbách spolupracovat? Jak to bude s důvěrou 
mezi zastupiteli, úředníky a zastupiteli, úředníky a vedením 
města?

Ing. Stanislav Baloun
místostarosta města



CO VÁS ZAJÍMÁ CO VÁS ZAJÍMÁ

7Červen 2018

Reakce na článek pana Krále
Po celou dobu, co na mou osobu pan Král útočí, jsem se ne-
bránil, proč taky, protože jakékoliv vysvětlování a obhajování 
nemá smysl. Za celou dobu mého fungování na úřadě v Mi-
moni jsem pana Krále považoval za rozumného člověka, který 
chce pro město jen to nejlepší. Bohužel jsem se v něm zklamal. 
Pan Král je možná dobrý policista, ale člověk nikoliv. 
S panem Králem jsem spolupracoval jako úředník celých 8 let, 
dost často přišel na návštěvu pro získání informací u kávy. Zde 
jsem měl zpozornět, že není jen zastupitelem a radním, ale pře-
devším policistou. Tím chci říct, že cokoliv před ním řeknete, 
bude následně použito proti vám. Ve všech kauzách, kde pan 
Král podal trestní oznámení na neznámého pachatele, přičemž 
každý věděl, proti komu je oznámení směřováno, využil infor-
mace, které jsem mu řekl. Ať už se jednalo o výlepové plochy, 
kamerový systém na Tyršově náměstí, posun brány. Jen v jed-
né kauze nefiguruje ve spojitosti s mojí osobou jako oznamo-
vatel, a to je neproplacená dotace na kino, ale kupodivu zde 
figuruje jako jedna z osob podávající vysvětlení, dosud jsem 
nezjistil proč. 
Panu Královi musím ale složit poklonu, jakým způsobem na-
kládá s jím získanými informacemi. Bravurně se mu daří co-
koliv vyřčené obrátit ve svůj prospěch. Často jsou výsledkem 
naprosto zkreslené informace, které mají očernit v očích veřej-
nosti a voličů současné vedení a potažmo i mě, dnes bývalého 
úředníka městského úřadu v Mimoni. 
Nemá smysl dál rozebírat, jak jednotlivé kauzy dopadly a jaký 
podíl jsem na nich měl já osobně. Všechny kauzy vedené pa-
nem Králem vůči mě měly a stále mají jediný cíl odstavit mě 
z městského úřadu, což se mu povedlo, ale jen částečně. Kvůli 
panujícím vztahům na úřadě jsem tak chtěl učinit v minulosti 
několikrát a je pro mě velkou úlevou, že už nejsem úředníkem.  
O čem pan Král moc dobře ví, jsou moje ambice v podzimních 
volbách, proto se snaží vytrvale útočit a neustále mě očerňovat. 
Pro pana Krále černý jsem od přírody dost a nestydím se za to, 
přestože mi to kolikrát zkomplikovalo život, proto pane Králi 
netřeba dál očerňovat. 
Dokud se kritika pana Krále dotýkala mé práce na úřadě a pro 
město, nehodlal jsem se k ní nijak veřejně vyjadřovat, protože 
se nejednalo o kritiku objektivní a věcnou, ale jen o hanobení 
bez úplných nezcela pravdivých informací. V současné době, 
ale útok pana Krále bezostyšně povýšil do osobní roviny, kdy 
naprosto bez jakýchkoliv zábran zasahuje do mého osobního 
života.
Pane Králi, jestli Vás zajímá, kde mám trvalý pobyt, tak v Mi-
moni, že jsem byt nikdy neužíval, je naprostá lež, a že v Mimoni 
v současné době nepřebývám je pravda, ale vedou mě k tomu 
osobní důvody a do těch Vám s dovolením nic není. Nicméně 
hledám v současné době jiné bydlení v Mimoni, kdyby jste o ně-
čem věděl, rád uvítám každou informaci, nebo raději ne, to by se 
mohlo také jednat o byt druhé cenové kategorie (film Tři veterá-
ni - scéna návštěva hotelu). 
Pane Králi, když už si takhle otevřeně píšeme, položím Vám 

také pár otázek. Mám tenhle osobní útok chápat tak, že mě sle-
dujete? Není to trestné? Čeho dosáhnete tím, že budete všechny 
okolo kritizovat? Proč místo neustálé kritiky nepředstavíte Váš 
plán, jak vést město líp a co přinesete občanům, když Vás budou 
volit? Není a nebude vaše stranické heslo ANO bude líp? 
Kritika se jednou přejí, ale na splnitelné sliby budou mimoňští 
občané reagovat určitě pozitivně.
Na závěr si dovolím také jednu kritiku. Když už dáváte článek 
do zpravodaje nepleťte hrušky s jablkama. Jsem snad také to-
xický, že mě dáváte do spojitosti se skládkou.     

Pavel Škubal

A je to tady!
Volební kampaň se rozbíhá. Alespoň zatím jen z pozice pana 
Krále, který místo volebního guláše rozmíchal plný kbelík 
špíny a vylil ho na kandidáty za Mimoňskou obrodu a SOS. 
Tentokrát se nedalo, abych nereagoval na jeho článek. Opět 
nechutnosti, které se tentokrát netýkají jen mé osoby, ale lidí, 
kteří chtějí pracovat ve veřejné správě, a hlavně pokud tam již 
pracují, tak pracují dobře a myslím si, že je to na městě i vidět.
Pan Král opět vyhrabal třídírny odpadů, kde se ohání toxic-
kými skládkami a dalšími nesmysly. A tak do této kategorie 
zařadil i žádost firmy TSR Czech Republic s.r.o. o souhlas se 
zřízením provozovny pro sběr, výkup a zpracování kovového 
odpadu, papíru a plastů, která byla na programu dubnového 
zastupitelstva.  Za tímto účelem má společnost zájem koupit 
od soukromého subjektu vlakovou vlečku ve směru na Doksy. 
V územním plánu města je tato oblast pro tuto činnost možná 
a může tam tento podnikatelský záměr realizovat i bez sou-
hlasu města. Jde o komodity v souladu se zákonem, mimo 
kategorii nebezpečné. A co by z toho mělo město zase mít? 
Z vyjádření firmy, že kromě osmi pracovních míst, společnost 
je vstřícná i k potřebám obcí a měst, kde má své provozovny, 
např. finanční podporu společenských a sportovních akcí.
Další zcestná informace pro naše občany je z oblasti rekon-
strukce zámeckého rybníku. Panu Královi unikla jedna pod-
statná věc. Město má na rybník dvě dotace. Jednu o OPŽP 
a druhou od Ministerstva zemědělství. Ta od MZ je na kůlo-
vou hradbu kolem ostrůvku a dvou vytypovaných částí bře-
hů rybníka. Ta je v současné době ve fázi výběrového řízení 
o zhotovitele díla. Tu druhou od OPŽP, která je na stabilizo-
vání rybníka břehu směrem k Ploučnici, jsme opravdu vrátili, 
a to z důvodu, že fond vyhlásil novou dotaci s vyšším podílem 
finančních prostředků. Pochopitelně, než jsme dotaci vrátili, 
konzultovali jsme tento krok s fondem a byli jsme ujištěni, že 
nic nebrání tomu, abychom dostali tu dotaci s vyšším podílem. 
Vrácená dotace měla příspěvek od fondu 60%, nová má 90%.
Co říci na závěr? Nevím, co pana Krále vede k tomu urážet 
slušné lidi. Možná jen plně propadl své profesi a za každým 
člověkem vidí zloděje, lháře a podvodníky. V tom případě mi 
ho je líto.

              František Kaiser, starosta města
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Informativní rozbor pitné vody  
trvání 19. 3. – 30. 6. 2018.
Rozsah rozboru odpovídá vybraným ukazatelům vyhlášky 
252/2004 Sb., přílohy č. 5 Krácený rozbor

ROZSAH STANOVENÍ: • Escherichia coli • Koliformní 
bakterie • Amonné ionty • Dusičnany • Dusitany • TOC • pH 
• Železo nebo mangan • Tvrdost (Ca, Mg)
Cena: 750,- Kč včetně DPH (620,- Kč bez DPH) 
Obsahuje: rozbor vzorku, vystavení protokolu s výsledky, 

vystavení odborného posudku (bez odběru, tisku a expedice 
protokolu).
Nejbližší pracoviště: Česká Lípa, Purkyňova 1849, budova 
H, 2. patro, tel. 483 034 147, Po-Čt: 7:00-15:30, Pá: 7:00-
14:00. Další pracoviště včetně provozních hodin najdete na 
www.zuusti.cz záložka „Pracoviště“.

Zdroj a více informací na www.zuusti.cz

Ukliďme příkopy 2018 
Město Mimoň se opět zapojilo do jarního úklidu příkopů, který 
organizoval Podralský nadační fond ve spolupráci s Krajskou 
správou silnic, celá akce se uskutečnila v rámci akce „Ukliďme 
Česko“. 
Za Mimoň zajišťovaly úklid dvě pracovnice města a vysbíraly 
odpadky ze všech příkopů podél silnic, které vedou do města. 
Celkem nasbíraly 74 plných pytlů odpadu a k odvozu připra-
vily také 7 ks pneumatik, které objevily v příkopech. Odpad se 
sbíral do velkých modrých pytlů, ty následně odváželi pracov-
níci Zahradnictví Mimoň.  

Všem, kteří se úklidu zúčastnili, děkujeme!
Jaroslava Vítková, OVDZaŽP MěÚ Mimoň

Cena města Mimoň
Rada města i zastupitelstvo města rozhodli udělit ocenění za 
rok 2017 těmto lidem:

Příjmení, 
jméno

Důvod navržení kandidáta Původ

Ing. Martinek 
Jaroslav

Za významnou pomoc při 
získání dotace na cyklostezku.

Olomouc

Sádovský 
Miroslav

Za obětavé vedení kruhu přátel 
kulečníku, s nímž dosahují 
výtečných výsledků v soutěžích.

Mimoň

Tobiška 
Jaroslav

Za dlouhodobou pomoc při 
řešení technických problémů pro 
odbor kultury.

Mimoň

Kučová 
Božena

Za vedení pěveckého sboru 
seniorek, s nimiž bezplatně 
vystupují na akcích města.

Mimoň

Mgr. 
Konopiský 
Václav

Za dlouhodobou a obětavou 
práci pro TJ Jiskra Mimoň.

Mimoň

Steinfest 
Marek

Za dlouhodobou a obětavou 
práci pro TJ Jiskra Mimoň.

Mimoň

Mgr. 
Majlišová 
Eva

Za obětavou práci při vedení ZŠ 
Mírová, organizování 
mimoškolních aktivit pro 
mládež.

Mimoň

Ing. Růžička 
Jan

Pomoc při realizaci řešení 
dopravní situace ve městě.

Mimoň

Pieter Marek Pomoc při realizaci řešení 
dopravní situace ve městě.

Mimoň

Serdel Václav Za kvalitní poskytnutí první 
pomoci, kterou zachránil život 
dvanáctileté dívce.

Mimoň

Kohoutek Jan Za kvalitní poskytnutí první 
pomoci, kterou zachránil život 
dvanáctileté dívce.

Mimoň

Vosecký Jiří Za prosazování zájmu města při 
zpracovávání dotací 
z Euroregionu Nisa.

Mimoň

Návrhy jsou k nahlédnutí na sekretariátě městského úřadu.

Venkovní rolety
(inzerce)
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Poděkování
Chtěla bych poděkovat všem přátelům za fi nanční pomoc, 
známým a sousedům za projevenou soustrast při ztrátě 
mého manžela. Zvláště děkuji paní Olze Pyrkh za každo-
denní psychickou podporu.

Manželka Larisa Zděnková

Poskytujeme poradenství v sociálních 
službách
Jste osoba, která by potřebovala pomoc s péčí o příbuzné-
ho? Sociální služby města Mimoň poskytují bezplatné po-
radenství pro seniory či osoby se zdravotním postižením, 
které se koná v Centru pro seniory (dolní Sídliště). 
Rozpis poradenských dní: 13. 6. 2018 a 27. 6. 2018 od 8:00 
do 10:00 hodin.
Poskytneme: informace o možnostech řešení nepříznivé 
sociální situace; informace o možnostech podpory rodiny, 
v případech, kdy se podílejí na péči o příbuzného; pomůže-
me s vyřízením příspěvku na péči; informace o pečovatel-
ské službě a domově pro seniory v Mimoni
Zapůjčujeme kompenzační pomůcky – pomůžeme 
s vhodným výběrem. Můžete také zasílat písemné dotazy na 
lucka.beli@seznam.cz
Tel: 487 864 669, 725 308 842 – Bc. Lucie Pražáková

Mimoňské trhy
Pravidelné prodejní trhy se budou konat v pátek 15. června 
2018 na náměstí 1. máje.

Informace
Zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) s účinnos-
tí od 1. července 2016 v § 36a výslovně stanovuje, že obec 
může ocenit významné životní události svých občanů. Nezbyt-
né osobní údaje jubilantů může obec za tímto účelem získávat 
z evidence obyvatel, v souladu s § 4 odst. 2 a § 5 odst. 3 zá-
kona č. 133/2000 Sb., o evidenci obyvatel a rodných číslech 
a o změně některých zákonů. Podle těchto ustanovení je obec 
a obecní úřad uživatelem údajů o obyvatelích…; údaje, jichž 
je uživatelem, může obec a obecní úřad využívat, jen jsou-li 
nezbytné pro výkon jejich působnosti.
Nový § 36a zákona o obcích dále souvisí s § 149a tohoto zá-
kona, podle něhož jsou orgány obce oprávněny využívat údaje 
z informačních systémů pro výkon působnosti podle zákona 
o obcích. Podle § 149a odst. 4 lze v konkrétním případě použít 
vždy jen takové údaje, které jsou nezbytné ke splnění daného 
úkolu. V případě adresného blahopřání jubilantům nebo pozvá-
ní na vítání občánků jsou těmito údaji jméno a příjmení, datum 
narození a adresa místa trvalého pobytu jubilantů, novorozen-
ců a jejich zákonných zástupců.
Výše uvedenému účelu však již neodpovídá zveřejňování 
osobních údajů ve společenských rubrikách, v místním tisku 
nebo zejména na internetových stránkách, bez souhlasu dotče-
ných osob nebo jejich zákonných zástupců.
Pokud jde o možnost gratulace v místním tisku bez souhlasu 
dotčených osob (či jejich zákonných zástupců), Úřad považuje 
za přípustné, jestliže jsou ve společenských rubrikách, např. 
„Blahopřejeme jubilantům naší obce“ nebo „Vítáme nové ob-
čánky naší obce“ v určitém měsíci i bez souhlasu zveřejněna 
pouze jména a příjmení bez jakýchkoliv dalších údajů. Po-
kud se obec pouze pro tuto formu ocenění významné životní 
události rozhodne, mělo by jít v případě blahopřání seniorům 

o významná životní jubilea, nikoli o každoroční zveřejňování 
jmen a příjmení v měsíci narození bez souhlasu jejich nositelů. 
Ke zveřejňování dalších údajů, např. věku, data narození, části 
obce, je však nutné, aby obec disponovala souhlasem subjektu 
údajů či zákonného zástupce.
Obec by vždy měla respektovat vůli občana, který si jakouko-
liv veřejnou gratulaci nepřeje, a tuto skutečnost obci sdělí.

Blahopřání k narozeninám
Přicházíme s gratulací ke krásnému životnímu jubileu, 
kterého se v měsíci červnu dožívají

Vilém Procházka
Karel Ježek
Jaroslav Sýkora 

přejeme pevné zdraví, štěstí, spokojenost a hodně pohody.
Starosta města Mimoň a Komise pro občanské záležitosti

Letní kino i letos ve sportovním 
areálu na Letné
Po loňském úspěšném promítání letního kina, fi lmu Špunti 
na vodě, v areálu TJ Jiskra se i letos mohou mimoňští diváci 
těšit na další fi lmové produkce pod širým nebem. S fi rmou 
„Kino na kolečkách“ jsou letos domluveny termíny promí-
tání na pátky 1. června, 20. července a 24. srpna. Konkrét-
ní názvy promítaných fi lmů budou ještě upřesněny.   
  

Upozornění
Úplná uzavírka ulice Nádražní do 15. 6. 2018
Povolení úplné uzavírky provozu na místní komunikaci 
ul. Nádražní na pozemcích p. č. 570, 720, 577 a 694 k. ú. Mi-
moň v celkové délce cca 340 m z důvodu opravy vodovodu 
a kanalizace v období od nabytí právní moci do 15. 6. 2018.

Zdroj a více informací na www.zuusti.cz

Rozpis stomatologické pohotovostní služby 

Ordinační hodiny
soboty, neděle, svátky: od 18.00 - 22.00 hodin
• Liberecká dentální s.r.o., 
 Soukenné nám. 121/1, Liberec
 budova DUNAJ - 4. patro
 tel. 777 738 625

• Krajská nemocnice, a.s.
 Husova 357 (pavilon Oddělení následné péče – budova D),  
 Liberec  tel. 485 312 187
Pozor změna ordinační doby: od 8.00 – 13.00 hodin.

V České Lípě opět funguje zubní pohotovost

• STOMINAS s.r.o., Česká Lípa
 Purkyňova 1846, Česká Lípa (Nemocnice s poliklinikou 
 Česká Lípa, a.s. - vchod C)
 akutní ošetření NEREGISTROVANÝCH pacientů 
 POUZE po dohodě 
 pondělí - pátek od 7.00 - 20.00 hodin
 tel. +420 487 954 910

Více informací na: www.zdravotnictvi.kraj-lbc.cz, 
www.ceskolipsky.denik.cz
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23.-24.6.2018

DNY
MĚSTA 

MIMOŇ

Sobota 23.6.
náměstí 1. máje

Stánky, občerstvení, střelnice
Moderuje Zdeněk Kaňka

10:00 Václav Upír Krejčí - 
           A bude legrace
11:00 Dětský kroužek aerobiku 
           ze ZŠ a MŠ Ralsko, Mimoň

11:30 Liwid

13:00 Klauni z Balónkova

14:30 Martin Žák & Stará almara

15:30 Překvapení Radia Contact

16:00 Verona

17:45 František Nedvěd

19:30 ATMO music

21:00 EVA PILAROVÁ

22:30 Ohňostroj

Doprovodný program
Areál Božího hrobu, Lužická ulice, Mimoň

Areál Božího hrobu, Lužická ulice, Mimoň

9-12 13-17 a 

9-12 13-17 a 

Vstup zdarma, výklad průvodce 

Vstup zdarma, výklad průvodce 

Městské muzeum, V Lukách 101, Mimoň

Městské muzeum, V Lukách 101, Mimoň

9-12  13-17a

9-12  13-17a

Výstava IQLANDIA: Kdo si hraje, nezlobí

Výstava IQLANDIA: Kdo si hraje, nezlobí

Neděle 24.6.

Areál Božího hrobu, Lužická ulice, Mimoň
15:00 Gaco Novomesský Koncert: 
(zpěv v původním francouzkém jazyce + kytara) 
s klavírním doprovodem

(změny programu vyhrazeny)

www.mestomimon.cz
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AN                  85 min./dabing/příst.

 Příšerky z vesmíru

 1. 6. 17:30
110 Kč

AN            75 min./orig.verze/příst.

 Pat a Mat znovu v akci

    AN                  80 min./dabing/příst.  
   Neuvěřitelný příběh
     O obrovské hrušce

AK+T              108 min./titulky/příst.18+

Pomsta                                                          

 K                83 min./orig.verze/příst.15+

 Teambuilding

K                   120 min./dabing/příst.12+

 Fakjů pane učiteli 3

 D+K           min./orig.verze/příst.12+91

 Kluci z hor

 AN                        85 min./dabing/příst.

Hledá se princezna

 1. 6. 20:00
120 Kč

21. 6. 17:30            
100 Kč 

24. 6. 15:00            
100 Kč 

3. 6. 17:30
100 Kč

3. 6. 15:00
  Kč90

18. 4. 20:00
110 Kč

30. 6. 17:30
110 Kč

30. 6. 20:00
90 Kč

17. 6. 15:00
120 Kč 

19. 6. 17:30
120 Kč

8. 6. 20:00 
120 Kč 

9. 6. 17:30
 90 Kč 

5. 6. 20:00
  Kč100 

AN-animovaný; AK-akční; D-drama; DD-dobrodružný; DK-dokumentární; F-fantasy; H-horor; HD-hudební; K-komedie; KR-krimi; 
R-romantický; RO-rodinný; SF-Sci-Fi; T-thriller; TN-taneční; V-válečný; Ž-životopisný

6. 6. 17:30
 Kč110 

D                    130 min./titulky/příst.12+

 Máří Magdaléna

K+R                107 min./titulky/příst.12+

Láska bez bariér

K                     118 min./titulky/příst.15+

Profesoři zločinu: Masterclass

K+KR             96 min./dabing/příst.12+

Jak napálit banku

K                     min./titulky/příst.15+ 93 

Máš ji!

7. 6. 17:30
  Kč120

V titulky                   135 min./ /příst.12+

Neznámý voják

Akce vstupné 1+1 zdarma

TIP

13. 5. 17:30
  Kč120

16. 6. 17:30
  Kč110

           DK        81 min./orig.verze/příst.

Planeta Česko

        H              96 min./titulky/příst.12+

Delirium

 2. 6. 17:30
110 Kč

Dům kultury Ralsko Mimoň - program červen

Celý program najdete na: www.kulturamimon.cz
Náměstí ČSA 173, 471 24 Mimoň, tel.: 487 863 642 (pokladna); email: kinoralsko@mestomimon.cz

Lístky si lze vyzvednout v Městské knihovně, Svébořická 309, Mimoň, v Městském 
informačním centru, V Lukách 101, Mimoň nebo 30 minut před filmovým představením v DKR.

3D

 D             110 min./orig.verze/příst.12+

Na krátko

10. 6. 15:00
120 Kč

                      100 min./titulky/příst.K    

Gangsterdam

        K           110 min./titulky/příst.12+  
Jsem božská

 TN+R         90 min./orig.verze/příst.12+

 Backstage

22. 6. 17:30
    Kč120

24. 6. 17:30
    Kč120

Planetu Zemi čeká nelítostná invaze kosmické zábavy..

Naše příroda je pestrá jako málokde na světě...

Psychothriller od producentů hororů Očista a Uteč..

 Zbrusu nové dobrodružství syčáka v galaxii.. Vítejte ve světě filmu Jurský svět: Zánik říše.

Stříbro nebo olovo..

 Velký vůdce padl. Přímo na koberec..

NIKDY neberte milenku na pánskou jízdu!

„A je to opět tady“

Banda zaměstnanců vyrazí na teambuilding..

Zeki Muller se vrací..

TN+R        90 min./orig. verze/příst.12+

 Backstage

AK+DD         min./dabing/příst.      135

Solo: Star Wars Story

Promítání pro seniory

 Kouzelný příběh Ruslana a Mily...

Změny programu jsou vyhrazeny.

 K                   106 min./titulky/příst.12+

Ztratili jsme Stalina

Ž+KR             123 min./titulky/příst.12+

Escobar

 KR+K            110 min./ příst.12+titulky/

 Debbie a její parťačky

17. 4. 17:30
 80 Kč

16. 6. 20:00
 110 Kč

8. 6. 17:30
  Kč100

 KR+K            110 min./ příst.12+titulky/

 Debbie a její parťačky
20. 6. 20:00            

100 Kč

TIP

Každé mínus má své plus..

Žiju svůj život...

Vymyslí šílený plán...

 Na základě skutečné události..

15. 6. 20:00
  Kč110

 D+H                 98 min./titulky/příst.12+

Ghost Stories
 Profesor se dostane do děsivé hororové smyčky.

Každý si zaslouží velkou lásku.

3D

Největší případ sádrové verze legendárního detektiva.

Tyto muže spojilo přátelství, humor a touha přežít.

I z těžkého života, se dá udělat ještě těžší..

TIP
TIP

Každá holka a žena je tak krásná, jak se sama cítí být.

Žiju svůj život...

O chlapci, který zjistí, že celý jeho život byla lež..

Inspiraci potkáte třeba i v knižním klubu..
První část krimikomedie.. 

Vítejte ve světě filmu Jurský svět: Zánik říše..
Tyto muže spojilo přátelství, humor a touha přežít.

 
Každé mínus má své plus..

Životopisné drama o nejtajemnější ženské postavě...

Druhé pokračování krimikomedie...

Jak jí má prozradit, že na procházku stačí jen 1 vozík?

Tentokrát žádná pravidla..

D+H                  98 min./titulky/příst.12+

Ghost Stories
 Profesor se dostane do děsivé hororové smyčky.

9. 6. 20:00
 110 Kč 

Halloweenská diskotéka
Dětská diskotéka a mini balónková 

show. Čekají vás hry,
škola kouzel a lektvarů.

(Plná kartička s razítky slouží jako 
volná vstupenka pro 

1 dítě a 1 dospělého, ostatní 
vstupné 30,- Kč). 

29. 10. 15:00
  30 Kč

3D

3D

3D

AKCE 1+1

3D

 AK+DD               130 min./dabing/příst.

 Jurský svět: Zánik říše

           K    90 min./orig.verze/příst.12+

Dvě nevěsty a jedna svatba
K             103 min./titulky/příst.12+       

Dámský klub 

 K             100 min./titulky/příst.15+       

Profesoři zločinu

AK+DD               130 min./dabing/příst.

 Jurský svět: Zánik říše

V titulky                   135 min./ /příst.12+

Neznámý voják 

AK                 122 min./titulky/příst.15+

Sicario 2: Soldado 

D             110 min./titulky/příst.12+       

Já, Simon 

22. 6. 20:00
 150 Kč

26. 6. 15:00
 60 Kč

27. 6. 20:00
 100 Kč

10. 6. 17:30
 90 Kč

29. 6. 17:30
 130 Kč

12. 6. 20:00
 110 Kč

29. 6. 20:00
 100 Kč

15. 6. 17:30
 120 Kč

 Taneční zábava pro 
seniory

K tanci a poslechu hraje kapela 
Vivasong. 

Trvale prodlouženo o 1 hodinu.

13. 6. 15:00
   50 Kč

Jak získat milovanou ženu?
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Svoz seniorů do knihovny
Svoz seniorů nad 65 let do městské knihovny se tento měsíc 
koná v pondělí 4. 6. a 18. 6. 2017. V letních měsících bude 
pouze v termínech 2. 7., 13. 8. a 27. 8. 2018!

Nové knihy 
Čokoládový průšvih, autor: Pavla Hülsmannová
Některé věci jsou pro Isabelle absolutně nepostradatelné: 
ranní káva. Práce v báječném květinářství. A nudlová polév-
ka v restauraci na protější straně ulice. Jakékoli vybočení ze 
svého pravidelného života nesnáší. Přesto jednoho dne „její“ 
oblíbenou restauraci převezme nový ambiciózní kuchař Jens 
– a nejenže se opováží experimentovat s její zamilovanou 
polévkou, ale i jinak vnese do Isabellina poklidného života 
pořádný chaos. A zatímco se dezorientovaná Isa snaží zase 
všechno vrátit do zaběhnutých kolejí, pozvolna jí dochází, 
že právě nečekaná překvapení náš život úžasně obohacují… 
Extrémy naší planety, autor: Bear Grylls
Objevujte ty největší extrémy naší planety s proslulým dob-
rodruhem, který si říká Bear Grylls. Krátké texty a úžasné fo-
tografie vás seznámí s tím, co je na světě nejvyšší, nejhlubší, 
nejdivočejší, nejstudenější,... Kde zažijete nejextrémnější po-
časí, který pták snáší největší vejce, jaká věc nejvíc páchne, 
jak vypadá nejošklivější zvíře… 
Podívejte se s námi do všech možných koutů planety Země 
a budete se divit, jaké zvláštní tvory, národy a neuvěřitelné 
úkazy v sobě ukrývá. 
Falešný sňatek, autor: Magdalena Mintová 
Emma se úspěšně přiblížila svému cíli – sňatku bez lásky, ale 
pro zabezpečení. Ví totiž, že život je otázka priorit. Jenže teď 
na ní čeká ta největší zkouška – pobyt u Albertovy rodiny. 
A jako by nestačilo, že potenciální tchyně je fanatik přes de-
taily a spořádaný „život ženy v domácnosti“, objeví se i Filip, 
bratr nastávajícího. Kterého tedy Emma zná jako Toma, své-
ho otravného, fakt moc otravného domovníka, co hulí trávu 
a pořádá ty nehlučnější večírky. A tenhle týpek se teď snaží 
všechno zkazit. Nebo je všechno jinak?
Ďáblův spár, autor: Lara Dearman
Nová série detektivních románů zasazená do prostředí Nor-
manských ostrovů, která jistě zaujme příznivce Ann Cleeve-
sové nebo Petera Maye.
Novinářka Jennifer Doreyová se po několika letech v Lon-
dýně vrací na rodný ostrov Guernsey, aby si uspořádala život 
a našla ztracený klid. Začne pracovat v místních novinách. 
Když se však jednoho podzimního večera najde na pláži tělo 
utopené mladé psychicky labilní ženy, policie chce případ 
uzavřít jako zjevnou sebevraždu. Jennifer to nedá a pustí se 
do pátrání. Díky své houževnatosti odhalí sérii nápadně po-
dobných úmrtí, k nimž na Guernsey došlo za posledních pa-
desát let. Spolu s Michaelem Gilbertem, zasloužilým policej-
ním inspektorem těsně před penzí, kterého se jí podaří přimět 
ke spolupráci, sledují stopu vedoucí ke zjištění pravdy. 

Slavnostní pasování na Rytíře řádu 
čtenářského - 10. ročník 2017/2018
25. května 2018 proběhlo v Městské knihovně Mimoň, slav-
nostní pasování na Rytíře řádu čtenářského. 
Děkujeme za spolupráci rodičům, kteří si našli čas a svým dě-
tem četli a hlavně děkujeme učitelkám prvních tříd ZŠ a MŠ 
Ralsko, že i přes velké pracovní vytížení se svými dětmi na-
vštěvovaly knihovnu a zapojily se se svými dětmi do tohoto 
projektu, který vznikl pod záštitou obecně prospěšné společ-
nosti Celé Česko čte dětem, jejímž posláním je budování pev-
ných vazeb v rodině prostřednictvím předčítání.
Tato akce je určena pro prvňáčky, kteří se učí navštěvovat 
knihovnu. Letos proběhl 10. ročník a akce se zúčastnily děti 
z prvních tříd ZŠ a MŠ Ralsko v Mimoni. Akce spočívá v tom, 
že děti s paní učitelkou pravidelně navštěvují 1x za měsíc 
knihovnu, kde si s dětmi povídáme, čteme jim, opakujeme 
s nimi nově naučená písmenka. Na začátku našeho setkávání 
všechny děti dostanou čtenářský deníček, do kterého jim mají 
rodiče zapisovat, kolik minut denně dětem četli. Děti malují 
do deníčku obrázky k přečteným pohádkám a příběhům. Tímto 
způsobem děti mezi sebou soutěží, kdo bude mít na konci roku 
nejvíce načtených minut a kdo má v deníčku nejhezčí obrázky. 
Při slavnostním pasování jsou všechny děti odměněny diplo-
mem a dárečkem a jsou vyhlášeni ti, kteří mají z celé třídy 
nejvíce načtených minut a nejhezčí obrázky. 
V letošním roce ze třídy 1. A. ZŠ a MŠ Ralsko měl výherce 
5.374 načtených minut.
Ze třídy 1. B. ZŠ a MŠ Ralsko měl výherce 3.403 načtených minut.
Velké díky patří panu Vráťovi Štěpánovi (asistent MěPo),  kte-
rý nám již druhým rokem upekl krásný dort pro  vítěznou tří-
du  a věnoval nám ho, jako sponzorský dar.
Všem moc děkuji za krásnou spolupráci, přeji krásné prázdni-
ny a těším se na další ročníky. 

Vaše knihovnice Mirka Jesínková

Prázdninová výpůjční doba 
v Městské knihovně

Platí od 2. července do 2. září 2018 (mimo uzavírky)

Oddělení pro dospělé 
PO                   13 - 18 hod.
ST    8 - 11  a  13 - 18 hod.

Oddělení pro děti a mládež 
ÚT       9 - 11  a 12 - 17 hod.
ČT       zavřeno

POZOR! Od pondělí 16. července do neděle 12. srpna je 
knihovna ZAVŘENÁ! 
Během této doby lze výpůjčky prodlužovat telefonicky,        
e-mailem nebo prostřednictvím on-line vstupu do čtenářské-
ho konta na www.knihovnamimon.cz

Nezapomeňte si půjčené knihy a časopisy před prázdninami  
a dovolenými prodloužit nebo vrátit!

Červen 2018


